
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 18. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 302
Er ministeren enig med de to tidligere departementschefer, som i artiklen "Tid-
ligere departementschefer: Minister må have kendt brevet" i MetroXpress den
17. december 2014 udtaler følgende: "Jeg vil anse det for helt usandsynligt, at
departementschefen ikke har nævnt det her for ministeren. De har jo kontor
ved siden af hinanden. Selvfølgelig er det noget, man taler om", samt "Det, at
man vil sende et brev til Rigsrevisoren med et sådant indhold, vil være normal
kutyme at vende med ministeren."

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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